
Protokół nr 30/2017 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 20 września 2017 r. w godz. od 1530 do 1630 

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Andrzej Paweł Chuchnowski, 

3/   Stanisław Kulikowski,  

4/   Bożena M. Kamińska, 

5/   Irena B. Schabieńska. 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1/  Andrzej Łuczaj - wiceprzewodniczący Komisji , 

2/  Tadeusz Czerwiecki, 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1/  Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu; 

2/  Waldemar Brzeziński- ZNP; 

3/  Dorota Anna Jabłońska- Dyrektor I LO w Suwałkach; 

4/  Woronko- Dyrektor ZS nr 6 w Suwałkach; 

5/  Wioletta Cieślukowska- Dyrektor SODN w Suwałkach. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 29/2017 z dnia 26lipca 2017r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                    

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2018. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2018. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Suwalskiego Ośrodka 

Doskonalenia Nauczycieli w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół nr 6 im. 

Karola Brzostowskiego w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Suwałkach z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych                     

i opiekuńczych. 

7. Wolne wnioski. 

Ad pkt. 1 



Przyjęcie protokołu nr 29/2017 z dnia 26 lipca 2017r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Uwag  nie stwierdzono.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                      -    4 radnych, 

przeciw                             -    0, 

wstrzymało się od głosu   -    0. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej                     

w Suwałkach w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2018. 

 

Informacja stanowi załącznik nr2 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków. 

Informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 

rok 2018. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 

2018. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Suwalskiego Ośrodka 

Doskonalenia Nauczycieli w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć. 

 



Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

I. Schabieńska poprosiła o sprecyzowanie swoich planów i umotywowanie wniosku, adekwatnie 

w trzech kolejnych punktach. 

W. Cieślukowska przedstawiła wniosek w sprawie zwolnienia z pensum.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    4 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Suwalskiego 

Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół nr 6 im. 

Karola Brzostowskiego w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

J. Woronko przedstawiła wniosek w sprawie zwolnienia z pensum.  

I. Schabieńska zapytała, dlaczego jest tylko jeden wicedyrektor w tak dużej placówce. 

J. Woronko odpowiedziała, że trudno jest znaleźć osoby na te stanowiska. Nauczyciele nie są 

zainteresowani finansowo podjęciem takiej funkcji. 

A. Chuchnowski zapytał, co będzie kiedy pani dyrektor coś się stanie i nie będzie mogła 

pracować? 

J. Woronko odpowiedziała, że obecna sytuacja jest przejściowa. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    5 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu 

Szkół nr 6 im. Karola Brzostowskiego w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

 

Ad pkt. 6 



Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Suwałkach z obowiązku realizacji 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych                  

i opiekuńczych. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

D. Jabłońska przedstawiła wniosek w sprawie zwolnienia z pensum.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    5 radnych, 

przeciw       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Suwałkach z obowiązku realizacji tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 7 

Wolne wnioski. 

 

A. Ruszewska poinformowała, że uczestniczyła w nagraniu ostatniej audycji „Z Ratusza”. Dodała 

również, że otrzymała pismo dotyczące konieczności zgłoszenia przedstawiciela Komisji do pracy 

w komisji konkursowej „Rozwijam swoje pasje”. Przedstawiła harmonogram prac w ramach 

konkursu. Do pracy w konkursie wytypowano radną Annę Ruszewską. 

I.Schabieńska zapytała o ilość nauczycieli zwolnionych i zatrudnionych w wyniku wprowadzenia 

reformy, z jakich są szkół oraz ile ogólnie godzin nadliczbowych jest w szkołach. 

A. Jacewicz odpowiedziała, że nie jest w stanie udzielić w tej chwili tak szczegółowych 

informacji. Wyczerpująca informacja zostanie udzielona radnym na piśmie w terminie 

późniejszym. Nadmieniła, że nie było zwolnień masowych, 9 osób otrzymało wypowiedzenia (nie 

są to osoby które miały świadczenia emerytalne). Na emeryturę odeszło 14 osób, korzystając             

z 6-o i 3-y miesięcznych odpraw. Jedna osoba została zatrudniona na zastępstwo. Udało się 

uniknąć zwolnień w klasach 1-3. Nadgodzin jest dużo przy nauczaniu indywidualnym oraz przy 

rewalidacji. 

I.Schabieńska zapytała, czym spowodowane jest przyjmowanie do świetlic szkolnych dzieci 

jedynie z klas 1-2. W szczególności chodzi o SP nr 11. Radna stwierdziła, że świetlice powinny 

być dostępne przynajmniej dla klas 1-3. 

A. Jacewicz odpowiedziała, że dyrektorzy szkół zwrócili się z prośbą o zwiększenie godzin                

w świetlicach. Decyzja jest w tej sprawie pozytywna. Jesteśmy w trakcie aneksów. 

I.Schabieńska zapytała, czy nauczyciel poza pensum i 40 godzinnym tygodniem pracy może 

pracować w dodatkowym czasie z dziećmi na np. zajęciach takich jak basen czy wycieczki                   

i wyjścia. 



A. Jacewicz odpowiedziała, że nauczyciele mogą to robić w ramach 40 godzinnego tygodnia 

pracy. Jeśli jest jednostkowe przekroczenie w ciągu dnia to się nic nie dzieje, jedynie należy 

zachować średnią 8 godzin dziennie. 

I. Schabieńska zapytała o możliwości kształcenia nauczycieli w ramach „Bonów edukacyjnych”. 

Jakie są zasady? 

A. Jacewicz odpowiedziała, że przygotowania wdrożenia projektu są na ukończeniu. Biuro 

projektu powinno ruszyć 2 października, a mieścić się będzie w budynku ZST przy ul. Sejneńskiej. 

Podmioty u których można pobierać wiedzę są wpisane w Bazę Usług Rozwojowych prowadzoną 

przez PARP. A. Jacewicz przedstawiła wyczerpującą informację. 

A. Ruszewska zapytała o punktację kwalifikacji do projektu. Co w przypadku osób, które 

uzyskają taką samą liczbę punktów. 

A. Jacewicz odpowiedziała, że jest etap doradcy zawodowego, który stwierdza czy rzeczywiście 

danej osobie kształcenie w takiej formie i tematyce jest potrzebne. 

I.Schabieńska zapytała o edukację sportową dzieci, które ją kończą na etapie szkoły 

podstawowej. Czy jest możliwość jej kontynuacji w szkołach średnich? 

A. Jacewicz odpowiedziała, że podejmowane były próby utworzenia oddziału siatkarskiego w ZS 

nr 2. Nie udało się to przedsięwzięcie. Oddział powinien mieć minimum 20 uczniów. Temat 

zostanie przekazany Panu Prezydentowi. 

I.Schabieńska poinformowała o kontroli  PIP w Szkole Podstawowej nr 2. Zapytała jaką należy 

stosować wykładnię przepisów przy zatrudnianiu nauczycieli w oddziałach przedszkolnych?  

A. Jacewicz odpowiedziała, że przepisy wynikają z karty nauczyciela, a osoby zatrudnione na 

potrzeby takiego oddziału pracują na takich samych zasadach jak osoby zatrudnione                             

w przedszkolu. 

 

Na tym protokół zakończono.            

 

                                           Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                Anna Ruszewska 

Protokół sporządził:     

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


